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Panie i Panowie
Starostowie, Prezydenci Miast na Prawach Powiatu, 
Burmistrzowie, Wójtowie, Prezydenci Miast
Wszyscy z terenu województwa mazowieckiego

Szanowni Państwo,

Chciałbym serdecznie podziękować za sprawne przekazanie list miejsc dystrybucji 
jodku potasu do właściwych komend Państwowej Straży Pożarnej, co umożliwiło PSP szybki 
transport preparatu.

W załączeniu przekazuję Państwu oficjalną ulotkę informacyjną MSWiA, dotyczącą 
przyjmowania tabletek ze stabilnym jodem. Ulotkę można również pobrać w lepszej jakości 
przez 6 dni (od 30.09.2022r.) ze strony internetowej: https://we.tl/t-nt5uUcNVpu. Ulotki te 
należy wydać każdej osobie pobierającej ww. preparat, w momencie rozpoczęcia akcji 
wydawania, czyli po decyzji Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o rozpoczęciu akcji 
wydawania preparatu. Gminy i miasta proszę także o przeprowadzenie kampanii 
informacyjnej w oparciu o ulotkę, m.in. poprzez zamieszczenie ulotki na stronach 
internetowych oraz profilach w mediach społecznościowych urzędów miast i gmin. 
Jednocześnie informuję, iż wydruk ulotek nie będzie finansowany przez Wojewodę 
Mazowieckiego. JST powinny realizować wydruk w oparciu o posiadane własne środki 
przeznaczone na zarządzanie kryzysowe.

Proszę również o upublicznienie lokalizacji punktów wydawania preparatu jodku 
potasu, m.in. na stronach internetowych oraz w mediach społecznościowych urzędów miast i 
gmin. Proszę także o zaznaczenie w publikacjach, że wydanie preparatu w punktach 
wydawania nastąpi po decyzji Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji o rozpoczęciu 
akcji wydawania tabletek jodku potasu. Do tego momentu punkty wydawania preparatu będą 
nieczynne, więc nie ma konieczności udawania się do nich.

Gminy i miasta, w których utworzone są punkty wydawania jodku potasu, proszę 
o zidentyfikowanie osób niepełnosprawnych oraz przebywających w miejscach zbiorowego 
zakwaterowania (np. szpitale, domy pomocy społecznej itp.) znajdujących się na 
administrowanym przez Państwa terenie. Po decyzji Ministra Spraw Wewnętrznych i 

https://we.tl/t-nt5uUcNVpu


Administracji o rozpoczęciu akcji wydawania preparatu, proszę o zapewnienie z pomocą 
właściwych jednostek Państwowej Straży Pożarnej lub Policji możliwości transportu tabletek 
jodku potasu do tych osób, które nie mogą udać się do punktu wydawania tabletek jodku 
potasu.

Z poważaniem

Konstanty Radziwiłł

Wojewoda Mazowiecki

/podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym
weryfikowanym ważnym kwalifikowanym certyfikatem/

Załączniki:

1. Ulotka informacyjna MSWiA cz. 1;
2. Ulotka informacyjna MSWiA cz. 2.
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